
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 18. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 697
Det fremgår af svaret på MOF alm. del – spørgsmål 198, at ”Miljøstyrelsen gennemfører
kontrol af data med henblik på, at konstatere om vilkårene i forsyningsselskabernes tilla-
delser er overholdt.” Samtidig fremgår det af svaret på MOF alm. del – spørgsmål 200,
at Miljøstyrelsens register over overløbsbygværker ikke indeholder selve tilladelsen til det
enkelte overløb. Hvordan kan Miljøstyrelsen kontrollere, at tilladelserne er overholdt, når
man ikke har adgang til disse tilladelser? Hvilke økonomiske og/eller andre konsekvenser
har det for kommunerne, hvis Miljøstyrelsen konstaterer, at vilkårene ikke er overholdt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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